

## Sobre la denominació del nou Centre Escolar

Com molt bé coneixeu, el nou centre escolar que es troba en el xamfrà determinat per la cruïlla del carrer de les Escoles amb el carrer Tren (Urbanització Quart Nou) entrarà en funcionament — parcialment durant aquest curs escolar 1988/89. Durant aquest any s'impartiran els cursos de Pre-escolar i de 1er. fins a 4art. d' E.G.B.

Davant la necessitat d'atribuir-li un nom al nou centre docent públic de Quart, el Ple de l'Ajuntament en sessió ordinària celebrada el dia 3 de juny de 1988 va acordar denominar-lo col.legi públic «Cal Pinxo».

L'esmentat Acord s'adoptà amb motiu de que temps ençà hi havia emplaçada la Masia de «Cal Pinxo» en el lloc on actualment es troba el col.legi.

Posteriorment a l'Acord del Ple es reuniren integrants de l'Associació de Pares d'Alumnes amb representants de la Corporació per tractar diversos punts, entre ells, quin nom es considerava adient pel col.legi. Es va creure adequat que la fórmula idònea per escollir el nom seria mitjançant una enquesta popular per tot el terme municipal, estant oberta, d'aquesta manera, la participació de tots els veïns del municipi.

Entre les denominacions específiques que prèviament s'han considerat, les més significatives són: Gavarrès, Celrà, Santa Margarida, Cal Pinxo, Sant Sadurn i El Carrilet.

S'adjunta un full per tal de que cada família dongui el seu vot al nom que li agradi més.

## A los vecinos de «Viviendas Barceló»

En la confección del Presupuesto Municipal para 1988 se incluyó en el capítulo de inversiones una partida de 1.000.000.- de Ptas. destinada a la urbanización y mejora del entorno de las «Viviendas Barceló».

De esta manera queda manifiesta la voluntad y el interés de la Corporación de que dicho proyecto se lleve a cabo durante este ejercicio económico de 1988. Si de momento no se ha realizado tal como estaba previsto se debe en primer lugar a las pocas facilidades que el Sr. Barceló ha puesto para que las obras se efectuaran.

En primer lugar fueron los problemas con la valla construida, puesto que no se ajusta a las condiciones establecidas en la Licencia Municipal concedida, por lo que, de no hacerlo el Sr. Barceló, esta Corporación se verá en la obligación de proceder a la supresión del exceso de la misma. Asimismo el Sr. Barceló se comprometió a cambiar totalmente la red de suministro de agua potable sustituyendo el actual tubo de uralita por tubo de politileno. Esta mejora de la red de agua sigue sin haberse realizado.

Estas han sido las razones principales por las que no se han llevado a cabo las obras de urbanización citadas, y las he expuesto porque he querido contestar de alguna manera las manifestaciones que últimamente está haciendo el Sr. Barceló culpando al Ayuntamiento que presido de que las obras no se lleven adelante.

Es preciso señalar que los espacios libres de «Viviendas Barceló» son de propiedad privada, por lo que es obligación del propietario llevar a cabo obras de urbanización de los mismos y una vez efectuadas de manera conveniente, cederlos como propiedad municipal en las condiciones establecidas. Ahora bien, este Ayuntamiento cree justo y necesario participar en la urbanización y mejora del entorno de las viviendas en los términos y la cantidad antes referidos puesto que es considerado un suelo más de nuestro municipio y la obligación de la Corporación es intentar mejorar siempre la calidad de vida de nuestros convecinos.

EL ALCALDE

## Notes d'interés

L'Ajuntament ha adreçat als Serveis Territorials de Carreteres de la Generalitat de Catalunya diversos escrits en què es sol·licita:

— Que s'inclogui en el projecte d'urbanització de la calçada lateral de la C-250 en el seu pas per Quart, la instal·lació de semàfors.

— L'arranjament del sector del Pont de la Teula i de la zona de la carretera C-250 a l'alçada del magatzem «SPAR» afectades, molt sovint per inundacions amb motiu de pluges intenses.

— La construcció de voreres a la carretera C-250 des de La Creueta fins al casc urbà de Quart.